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       Stefanie

Soms vragen mensen mij: wordt het je nooit teveel? Ze bedoelen dan dat ik 

diabetes heb, en dat diabetes ook mijn werk is. Dat ik erover schrijf, dat ik in 

diabetes-gerelateerde nevenactiviteiten actief ben en dat ik er dan zelfs in mijn 

vrije tijd nog mee bezig ben op mijn Twitteraccount en blog (Diabetweter.blogspot.

com). Tja, ik vind van niet. Al die dingen samen houden me scherp en leveren me 

een heleboel leuke, interessante contacten in de diabeteswereld en daarbuiten 

op. Het heeft uiteraard zijn weerslag op hoe ik mijn eigen diabetes aanpak. Ik houd 

de stand van de wetenschap en praktijk nauwlettend in de gaten en ben er als de 

kippen bij als er iets nieuws te weten, doen of krijgen valt. Dat is toch alleen maar 

hartstikke leuk?! Ook op mijn werk merk ik het verschil met collega’s. Waar ik de 

eerste ben die naar interessante diabetescongressen wil gaan en voor mijn lol 

de wetenschappelijke literatuur bijhoud, zien zij het toch vooral als gewoon werk. 

Begrijp me niet verkeerd, mijn collega’s werken stuk voor stuk keihard aan hun 

eigen diabetesprojecten, maar de passie voor het onderwerp is minder vanzelf-

sprekend. Kijk bijvoorbeeld naar Maarten de Gruyter van Stichting Diabetes Onder-

zoek Nederland, de jongvolwassenen van Stichting Eén diabetes, Annalies Oomen 

van Operatie Suiker, Brigiet Brink de diabetescoach. Stuk voor stuk mensen met 

diabetes(passie). Dat is toch mooi!

‘Al die dingen houden me scherp’
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Stefanie Rondags (31) werd op haar 14e gediagnosticeerd  
met diabetes type 1. Pas vorig jaar ontdekte ze dat ze  een 
andere vorm van diabetes heeft: MODY. Stefanie werkt als 
promovendus / diabetespsycholoog bij VU medisch centrum. 
Hier doet ze verslag van 24/7 diabetes. Twitter @S_Rondags
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